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گفت وگو با مسعود آب پرور، کارگردان سریال»زخم«

می خواهیم پلیس ایده آل را ترسیم کنیم

چرا سریال»هوش س�یاه« را که تنها 2 فصل از آن 
ساخته شد را ادامه ندادید؟

همان طور که قبلا در گفت وگوهای دیگرم اشاره کردم 
سریال »هوش سیاه« کشش صد قسمتی شدن را دارد و ما 
تا به حال برای فصل اول، 15 قسمت از آن و برای فصل دوم، 
26 قس��مت از آن صد قسمت را ساخته ایم. بنابراین قصه 
»هوش سیاه« طوری نوشته شده که ظرفیت ادامه دادن آن 
در 51 قسمت دیگر وجود دارد ولی سازمان صداوسیما باید 
تصمیم بگیرد که اول از همه می خواهد این سریال ادامه 
پیدا کند و دوم می خواهد ادامه ساخت این سریال را به چه 
کسی بسپارد، به من یا تهیه کننده فصل های قبلی سریال. 
ضمن این که ایده اصلی سریال»هوش سیاه« به من تعلق 
دارد، ولی ما 2 نف��ر دیگر نمی توانیم با همدیگر کار کنیم. 
سرنوشت نهایی سریال»هوش سیاه« تا زمانی که سازمان 

تصمیمش را نگرفته به همین صورت باقی می ماند. 
ش�خصیت اصل�ی س�ریال»زخم« ی�ک پلیس 
زن اس�ت و تاکن�ون در قصه هیچ س�ریال یا فیلم 
تلویزیونی پلیس زن نقش اصلی نبوده و در بیشتر 
مواقع در نقش های مکمل حضور داشته است. شما 
چرا به س�راغ پلیس زن رفتید؟ پلیس زن سریال 

شما چقدر ما به ازای بیرونی دارد؟
این سریال از س��وی نیروی انتظامی به من پیشنهاد 
ش��د و واقعا باید باور کرد که ش��خصیت محوری قصه 
این سریال یک افسر روانش��ناس زن است که به عنوان 
مشاور و مددکار با کلانتری همکاری دارد. درحال حاضر 
مدت هاس��ت که حضور افس��ران زن به این عناوین در 
کلانتری ها کارکرد پیدا کرده و امروزه ما در کلانتری ها 
یک تیم مش��اوره و م��ددکاری داریم که به مس��ائل و 
مشکلات مردم می پردازند. سریال»زخم« هم سعی دارد 
این وجه از کلانتری ها را معرفی کند و مردم را با کارآیی 
آن آش��نا کند تا مردم بدانند که می توانند برای مشاوره 
رایگان در ارتباط با حقوق خانوادگی، قانونی و شهروندی 
به این مشاورین در کلانتری ها مراجعه کنند. جالب است 
که بدانید طبق آماری که خود نیروی انتظامی در اختیار 
ما قرار داد، حدود 70 درصد از پرونده هایی که طی سال 
پیش به کلانتری ها رسیده، با کمک همین تیم مشاوره 
و مددکاری حل شده و دستگاه قضایی ما را درگیر نکرده 
اس��ت. این موضوع واقعا قابل توجه است که مشکلات 
مردم با مذاکره و گفت وگو حل شده در همان کلانتری 
به صلح رس��یده اند. زمانی که قانون شما را متقاعد کند 

که اشتباه کردید، با عذرخواهی و تأمین خسارت های 
طرف دیگر ماجرا همان جا مش��کل حل می شود و این 
آمار واقعا خوب است و به نظرم جای تقدیر دارد. خوب 
است که مردم ما کلانتری ها را فقط به عنوان جایی برای 

حل کردن مشاجرات و درگیری ها نشناسند و وجه 
دیگر کلانتری را جایی برای تعاملات خانوادگی 

و اجتماعی بدانند و از این نهاد به خوبی استفاده 
کنند. 

آیا قرار دادن ش�خصیت پلیس زن در 
محوریت داستان باعث ش�ده تا سریالتان 

لطیف تر شود؟
بله، حتما همین طور اس��ت. ما همه 

در معرف��ی س��ریال»زخم« تأکید 
می کنی��م ک��ه آن را صرفا یک 

سریال پلیس��ی نبینید. چون 
زمانی که ژانر پلیسی مطرح 
می ش��ود، انتظاراتی درباره 
آن کار به وج��ود می آید. 
در صورتی که این سریال 
یک کار ملودرام اجتماعی 
اس��ت ک��ه ش��خصیت 
محوری اش یک مش��اور 

پلیس زن است. 
چرا لیلا اوت�ادی را برای بازی 
در نقش»الهام پویا« شخصیت 

پلیس زن انتخاب کردید؟

در درجه اول س��ن و سال ش��ان برای ایفای این نقش 
مناسب بود، بعد از آن هم متانت و آرامشی که در چهره شان 
هست به نظرم پتانسیل لازم را برای نقش یک پلیس زن 
داش��ت. به هرحال اوتادی بازیگر خوب و محبوبی است و 
می تواند به این جایگاه و شخصیت یک معقولیت 

و محبوبیت ببخشد. 
کارکرد ش�خصیت پدر الهام پویا 
که همای�ون ارش�ادی نق�ش آن را 
بازی می کند، چیس�ت؟ آیا او که در 
خلاصه داستان آمده مخالفت هایی با 
شغل دخترش دارد قرار است قصه را از 

یک سویه بودن خارج کند؟
بله، تقریبا همین طور اس��ت. 
الهام پویا مادر ن��دارد و پدرش 
خیلی موافق با شغل او نیست 
چون او فکر می کند ش��غل 
پلی��س پرمخاطره اس��ت 
و دل��ش نمی خواهد تنها 
فرزن��دش را ب��ه خط��ر 
بین��دازد ب��رای همین 
بیشتری  حساس��یت 
دارد و اختلافاتی بین او 
و دخترش به وجود می آید. 

آی�ا ک�س دیگ�ری هم 
هست که با ش�غل الهام پویا 

مشکل داشته باشد؟

بله، امیر دلاوری در این س��ریال نقش پسرعموی الهام 
پویا را بازی می کند که از خارج تازه آمده و دکترای اقتصاد 
دارد. او خواستگار الهام پویاس��ت و علاقه ای ندارد که زن 
آینده اش افسر باشد. درواقع ما در این سریال سعی کردیم 
چالش های یک پلیس زن در جامعه و زندگی  شخصی اش 

را مطرح کنیم. 
چقدر تلاش کردید تا در این س�ریال هم مانند 
دیگر س�ریال هایی که ساخته می ش�ود پلیس را 
مقدس مآبانه نشان ندهید و شخصیت های پلیس 

را خاکستری ترسیم کنید؟
ببینید ما در این س��ریال از زاویه پلیس داریم به جامعه 
نگاه می کنیم و می خواهیم پلیس ایده آل را مطرح کنیم. 
شاید این نکته که شما گفتید وجود داشته باشد اما چون 
ما از بیرون ب��ه آن نگاه نمی کنیم تبدیل ب��ه یک عارضه 
نمی ش��ود. قصه ما در خود پلیس می گذرد و دوربین ما به 
پلیس  مان چسبیده اس��ت. برای همین ما درحال ترسیم 
یک پلیس آرمانی هس��تیم تا پلیس جامعه هم با دیدن 
این سریال یک دریافت هایی داشته باشد و بفهمد چطور 

می تواند به یک استاندارد بالاتری دست پیدا کند. 
آن طور که در خبره�ا آمده س�ریال»زخم« قرار 
است روایتگر قصه های متفاوتی باشد و اپیزود های 
متعددی دارد، آیا داستان این قسمت ها از واقعیت 

نشأت می گیرد؟
بله، قصه همه این اپیزود ها مبنای واقعی دارند و از روی 
ماجراهایی که در کلانتری ها اتفاق افتاده، برای س��ریال 
انتخاب شدند البته این قصه ها دراماتیزه و نمایشی شده اند 
و چیزهایی به  آنها اضافه شده تا جذابیت های لازم را برای 

مخاطب پیدا کند. 
بعد از این سریال قرار اس�ت کار دیگری را کلید 

بزنید؟
بل��ه، بلافاصل��ه بع��د از این س��ریال، تصویرب��رداری 
سریال»کایدون« را که قصه آن در فضای اطلاعاتی و امنیتی 
می گذرد برای بنیاد روایت به تهیه کنندگی محمد صنعتی 
 جلوی دوربین می برم. اکنون یک گروه فیلمنامه نویسی

 6 نفره مشغول نگارش آن هستند. 
چرا بیشتر به سراغ ساخت فیلم و سریال در ژانر 

پلیسی می روید؟
ژانر پلیسی، ژانر مورد علاقه خودم هست و فعلا هم ما را 
در این راه انداختند و بیشتر از هر پروژه ای ساخت کارهای 

پلیسی به من پیشنهاد می شود. 

لوکیشن اصلی سریال»زخم« دبیرس��تان دخترانه ای 
 اس��ت که با طراحی جالبی به ش��کل ی��ک کلانتری در 
آمده و اگر شما س��اکن آن محله نبوده باشید با دیدن این 
کلانتری اصلا به ذهنتان هم نمی رسد که این جا قبلا یک 
دبیرستان بوده است. گروه درحال تصویربرداری قسمتی 
هستند که درباره مردی )با بازی حسن جوهرچی( است 
که در یک ش��ب با ش��خص دیگری تصادف می کند و آن 
شخص می میرد. با حضور این مرد در کلانتری رازهایی از 
او بر ملا می شود که اگر آن حادثه رخ نمی داد هرگز کسی به 
رازهای او پی نمی برد.کتایون افشاری نژاد، مانیا شاهوردی، 
شهرزاد کمالزاده و حس��ن جوهرچی بازیگران اصلی این 
اپیزود هس��تند که »هنگام��ه« نام دارد. آخرین س��اعات 
تصویربرداری  است و تنها حسن جوهرچی و برزو ارجمند 
در لوکیشن حاضر هس��تند، اتاق مدیر مدرسه تبدیل به 
اتاق سروان ش��کیبا با بازی ارجمند شده که متهم با بازی 
جوهرچی آن جا نشسته اس��ت. در این صحنه مرد سعی 
دارد از سروان شکیبا فرصت بگیرد تا با گوشی همراهش 
تماسی بگیرد و سروان مخالفت می کند. جوهرچی گاهی 
به شوخی می گوید: »خسته شدم. بقیه اش بازیم نمی یاد.« 
همه می خندند. با این که ساعات پایانی کار است و گروه از 
صبح درحال تصویربرداری بودند همه روحیه خوبی دارند، 
هم جدی هستند و هم خوش اخلاق. این قسمت از قصه 
نیاز به چند برداشت مختلف از زوایای متعدد دارد و گروه 
مجبور هستند دایم جای دوربین را عوض کنند. چون اتاق 
کوچک است، صدابردار پشت در اتاق نشسته است. منشی 
صحنه به کوچکترین جزییات اهمیت می دهد و حواسش 
حتی به جای انگشت های روی تابلو پشت سر هم هست. 
در فرصتی از برزو ارجمند می خواهم که درباره این سریال 

صحبت کند اما او می گوید که الان 6 س��الی اس��ت که با 
هیچ رسانه ای گفت وگو نمی کند. بعد از او به سراغ حسن 
جوهرچی می روم و البته او در مدت کوتاهی که قرار است 
خودرو دنبالش بیاید و او را به خانه ببرد درباره نقشش در 

سریال»زخم« صحبت می کند. 
درباره نقشتان در سریال»زخم« بگویید. 

من در این س��ریال نقش  هاشم فلاحی را بازی می کنم 
که درگیر یک تصادف می ش��ود و با این اتفاق جنبه های 
گوناگونی از شخصیت این آدم بروز می کند. رازهای او یک 
به یک افشا می ش��وند و ما می فهمیم او برخلاف ظاهرش 

اصلا آدم ساده ای نیست و بسیار پیچیده است. 
درباره همکاری تان با مسعود آب پرور بگویید. 

من قبلا در سریال »عملیات 125« با او همکاری کردم. 
آقای آب پرور از آن کارگردان هایی اس��ت که به اعتقاد من 
هر بازیگری از کار کردن با او لذت می برد. به این دلیل که 
بس��یار کارش را بلد اس��ت و تکلیفش با خودش به عنوان 
یک کارگردان معلوم است.  متاس��فانه برخی از دوستان 
کارگردان ما تکلیفشان با خودش��ان معلوم نیست، برای 
همین نه تنها بازیگر بلکه همه عوامل زمان همکاری اذیت 

می شوند و آزار می بینند. ولی آب پرور این طوری نیست و 
یادم هست بر سر سریال 125 هم این گونه بود. به همین 
دلیل وقتی این پیشنهاد به من ش��د، درواقع چشم بسته 
قبولش کردم. مس��عود آب پرور و جنس کارش را بس��یار 
دوست دارم و معتقدم این س��ریال، سریال قابل توجهی 

خواهد شد. 
یعنی نقش را نخواندید و فقط به خاطر مس�عود 

آب پرور قبولش کردید؟
البته نقش را خواندم اما در درجه اول به عنوان یک بازیگر 
همیش��ه 3،2 فاکتور برایم خیلی اهمیت دارد. کارگردان 
را باید دوس��ت داشته باش��م، تهیه کننده باید حرفه ای و 
خوب باش��د، متن هم باید خوب باش��د. خوشبختانه در 
سریال»زخم« همه این 3 فاکتور کنار هم قرار دارند. البته 
تیم پش��ت صحنه صدابردار، فیلمبردار و... هم تیم خیلی 
خوبی هس��تند که به نظرم این صمیمیت پشت دوربین 

حتما جلوی دوربین هم معلوم خواهد بود. 
نقش »هاشم فلاحی« یا به قول خودتان مرد پررمز 
و راز چه جذابیتی برایتان داش�ت؟ آیا با نقش های 

دیگری که تاکنون بازی کردید، تفاوت دارد؟

بله، من تا به حال لنگه این آدم را بازی نکردم، او شخصیت 
بسیار پیچیده ای دارد که در جریان قصه ذره ذره جنبه های 
دیگرش را می بینیم و بازی کردنش سخت به نظر می آید. 
البته من همه تلاشم را می کنم و آقای آب پرور هم خوب 

راهنمایی می کنند. 
همکاری با ب�رزو ارجمند چطور اس�ت؟ قبلا با او 

بازی داشته اید؟
ما با هم چند سکانس بازی داریم. البته 10 سال پیش من 
و برزو در سریال»مشق عشق« با هم کار کردیم، آن سریال 
اولین سریالی بود که بهرام بهرامیان کارگردانی کرد. من 
برزو ارجمند را خیلی دوست دارم و دوست قدیمی ام  است 

و کار کردن با او بسیار راحت است. 
همکاری با بقیه بازیگران در این سریال چطور است؟

با خانم اوتادی تا حالا همکاری نداش��تیم، یکی، دوتا از 
کارهای او را دیده ام و به نظرم بازیگر باهوش��ی می آید اما 
نکته ای که وجود دارد بازیگرانی مثل ما که مدت هاس��ت 
کار می کنند، بیشتر سعی می کنند روی نقش شان متمرکز 
شوند. نمی خواهم بگویم پارتنر یا بازیگری که در مقابلت 
بازی می کند مهم نیست، بلکه بسیار هم اهمیت دارد اما 
همه ما آموختیم که در بهترین شرایط کار خودمان را انجام 
دهیم، ولی طبیعتا اگر همکار و همبازی شما آدم مثبت و 
خوش برخوردی باشد که کارش را بلد است. قطعا حاصل 
کار و آن بده بستانی که جلوی دوربین اتفاق می افتد درست 
پیش می رود و به دل تماش��اگر می نش��یند. متاسفانه در 
خیلی از موارد هم پیش آمده که همکاران کم تجربه روی 
نقش تمرکز زی��ادی نمی گذارن��د و آن همکاری ها اصلا 
لذت بخش نیس��ت. در کل امیدوارم هم��کاری من با این 

بچه ها مورد رضایت مردم قرار بگیرد. 

دریچه

ذره بین

رکورددار بازی در نقش پلیس زن

پلیس نقش کلیدی دارد

هر بازیگر می تواند تع��دادی مخاطب جدید در 
تلویزیون داشته باشد. تعداد مخاطبان تلویزیون 
بیشتر اس��ت و حتی تا 95 درصد از مردم را شامل 
می ش��ود. تعداد کمی از مردم هستند که فرصت 
دنبال کردن س��ریال های تلویزی��ون را ندارند اما 
س��ینما در مخاطبان و نوع کار با تلویزیون تفاوت 
دارد. خود من همیشه دوس��ت دارم هردو مدیوم 
را داشته باشم، برای همین بازی در سریال »زخم« 
را پذیرفتم. آخرین کارم هم س��ریال »اش��ک ها و 
لبخندها« حسن فتحی در ش��بکه یک بود و بعد 
از آن فیلمنامه ای که نظرم را جلب کند و شرایط 
حضور من در آن فراهم باشد، وجود نداشت. چند 
سالی می ش��ود که مدام س��ینمایی کار می کنم 
و تقریب��ا 3، 4 ماهی اس��ت که مش��غول بازی در 
سریال »زخم« هس��تم، برخی از فیلم هایم اکران 
 ش��دند. حدودا از یک س��ال پیش، فیلمنامه را در 
اختیارم گذاشتند و قرار بود در سریال بازی کنم. 
اما رحمانی، نویسنده و آب پرور، به عنوان کارگردان، 
بازنویسی هایی روی متن داشتند. بنابراین من از 
همه موضوعات خبر دارم و ممکن است تنها برخی 
جزییات تغییر کند. همایون ارشادی در این سریال 
نقش پدر مرا ب��ازی می کند. آقای پویا معضلات و 
مشکلاتی در زندگی اش داشته و همسرش را نیز 
از دست داده است. بنابراین، این مسائل اجتماعی 
در پس زمینه زندگی شخصیتی که بازی می کنم 
هم وجود دارد و درگیر این داس��تان است. قبل از 
بازی در این نقش با مابه ازاهای واقعی شخصیتی 
که بازی اش می کنم،  ارتباط داشتم، البته پیش از 
این در  سال 92 تله فیلم »سیب ترش« به کارگردانی 
مهدی صب��اغ زاده را برای هفت��ه نیروی انتظامی 
داشتم و آن جا هم تقریبا نقشم همین بود؛ خودم 
اسمش را گذاش��ته ام دکتر پلیس. یعنی افرادی 
که هم دکتر روانشناس هس��تند و در این زمینه 
تخصص دارن��د و هم به آنها فضایی داده ش��ده تا 

بتوانند رودر رو با مسائل و مشکلاتی که گریبانگیر 
مردم است، آشنا شوند و آنها را حل کنند. بنابراین، 
این پس زمینه به من برای ایفای این نقش کمک 
کرد. فکر می کنم اولین کس��ی هستم که این کار 
را انجام دادم و برای اولین بار اس��ت که درباره یک 
مش��اور زن در پلیس با قوت پرداخته می شود. از 
کار قبلی ام هم راضی ب��ودم و بازتاب هایی خوبی 
از آن فیلم در میان مردم داش��تم. امیدوارم درباره 
»زخم« نیز همین اتفاق بیفتد. م��ن تقریبا در هر 
س��ریال تلویزیونی که بازی کردم به جز »اشک ها 
و لبخندها« حس��ن فتحی چادری بودم. در »مهر 
و ماه« و »آخرین گناه« هم چادر س��رم می کردم و 
اتفاقا این طوری خیلی راحت تر است، چون دیگر 
نگران حجابم نیستم و حواسم به بازی ام متمرکز 
اس��ت. نمی توان از کلمه »محدودی��ت« در ایفای 
نقش پلیس برای  خانم ها استفاده کرد. برخی نکات 
جزو شرایط کش��ورمان است که ما ملزم و موظف 
به رعایتش هستیم و بعضی وقت ها باعث می شود 
بازیگر از امکاناتی که برای ب��ازی در اختیار دارد، 
نهایت استفاده را داش��ته باشد، بنابراین بهترین 
بازی را ارایه دهد. درباره فیلمنامه هم باید بگویم 
کاملا با اثر قوی روبه رو هستیم. مشاور محور این 
داستان اس��ت. مش��اور کلانتری132 غرب هم 
الهام پویا اس��ت. بنابراین فرصتی ایجاد ش��ده تا 
مش��اوره هایی که در کلانتری ها در اختیار مردم 
گذاشته می ش��ود، معرفی ش��وند و هم به برخی 
مش��کلات و معضلات اجتماعی که تا به حال در 
تلویزیون نمایش داده نشده اند، با همکاری نیروی 
انتظامی پرداخته می شود. ما چند ماه وقت برای 
13 قسمت داریم که مناسب است. خوشحالم که با 
این گروه حرفه ای کار می کنم و امیدوارم همکاری 
خوبی ب��ا تهیه کننده و کارگ��ردان و دیگر عوامل 
داشته باشم و سریال طبق خواسته نیروی انتظامی 

از آب دربیاید. 

 فضای این س��ریال با س��ریال های پلیسی که 
قبلا ب��ازی کردم مث��ل مجموعه ه��ای »بی صدا 
فریاد کن« و »خواب و بیدار« به کارگردانی مهدی 
فخی��م زاده به کلی تفاوت دارد. در این س��ریال به 
ابعاد روانشناختی بیشتر پرداخته می شود و تمرکز 
روی روابط انس��انی، مس��ائل عاطفی و اجتماعی 
اس��ت. به دلیل همین تفاوت فضایی و مضمونی، 
شخصیت ها و روابط شان با هم حول همین محور 
شکل می گیرد. زمانی که من برای بار اول فیلمنامه 
را خواندم، هم نقش س��رهنگ را دوست داشتم و 
هم یکی دو نقش کوتاه دیگر توجهم را جلب کرد 
و احساس کردم که جای کار زیادی دارد اما تأکید 
بر این بود که نقش سرهنگ را بازی کنم. سرهنگ 
در این سریال تلاش می کند تا در جریان داستان 
اتفاقات را مدیریت کند. وقتی مسائل و تصمیمات 
به نقطه عطف خود می رسند، تصمیمات او نقش 
کلیدی پیدا می کند. من بر این مسأله تأکید داشتم 
تا زوایای بیش��تری از زندگی سرهنگ را ببینیم و 
این شخصیت فقط به عنوان نماینده ای از نیروی 
انتظامی در قصه حضور نداش��ته باشد. پلیس در 
ایران و سایر کش��ورهای دنیا نقش کلیدی دارد و 

می توان��د در ماجراهای حس��اس و موقعیت های 
بحرانی اقدامات موثری داش��ته باشد. برای ایفای 
این نقش تحقیقاتی داشتم اما مش��اورانی هم از 
طرف خود نیروی انتظامی که تجربیات گسترده ای 
در زمینه مسائل پلیسی، کارشناس��ی و مشاوره 
دارند، در این پروژه ما را همراهی می کنند و البته 
گفت وگویی هم با مسعود  آب پرور برای اجرای این 
نقش داشتم. اگرچه صحنه های اکشن و پرتحرکی 
در این سریال دیده می شود اما تأکید بیشتر بر بعد 
اجتماعی و درام کار اس��ت. با این حال به صورت 
کلی سریال های پلیسی همیشه برای مردم جذاب 
است چون به مسائل روز مردم و اتفاقاتی می پردازد 
که افراد زیادی آنها را در صفحه حوادث روزنامه ها 
دنبال می کنند. به نظرم چه تأکید روی اکشن باشد 
چه روابط، مهم این است که خوب به آن پرداخته 
شود و کار جذاب در بیاید. امیدوارم که شاهد کار 
خوبی باش��یم که در ادامه موفق عمل کند. چند 
قصه در طول سریال مطرح می شود. بنابراین تعداد 
بازیگران زیاد است. قصه ها پر گره است و همچنین 
چند بازیگر هم به طور ثاب��ت در مجموعه حضور 

دارند. 

|  محمد صادقی  |   بازیگر|

|  لیلا اوتادی   |   بازیگر|

حسن  جوهرچی بازیگر میهمان سریال»زخم«

 راز و رمزهای
 یک متهم پس از تصادف

مژده متین| مس�عود  آب پرور، کارگردانی اس�ت که بیش از این او را با س�ریال های »125« )درباره آتش نشانی( و 
»هوش سیاه« )درباره جرایم رایانه ای( می شناسیم، البته او دو فیلم سینمایی »ساعت 25« و »قتل آنلاین« را هم در 
کارنامه هنری اش دارد. اما انگار سریال سازی را بیشتر می پسندد و به همین دلیل سریال »125« را در 3 فصل ساخت 
و سریال»هوش سیاه« را هم که قرار بود در 4 فصل ساخته شود تا 2 فصل به روی آنتن برد. مدتی است که او درحال 
تصویربرداری سریال پلیسی»زخم« با بازی لیلا اوتادی، محمد صادقی، برزو ارجمند، امیر نوری و همایون ارشادی 
برای نیروی انتظامی است و پس از آن هم خیلی زود ساخت سریال جدید دیگرش »کایدون« را که قصه آن در فضای 
امنیتی می گذرد، کلید می زند. آب پرور علاقه زیادی به ژانر پلیس�ی دارد و معتقد است به خاطر همین علاقه اش 
بیشتر به دنبال ساخت کارهای پلیسی رفته و درحال حاضر در این راه افتاده است و فعلا قصد ندارد فضای دیگری 
را تجربه کند. او جزو کارگردان های خوش اخلاقی است که سرصحنه با بازیگرانش آرام صحبت می کند و با عوامل 
پشت دوربین برخورد خوبی دارد. گفته های او درباره سریال»زخم« و علاقه اش به ژانر پلیسی را در ادامه می خوانید. 
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